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Sagsansvarlig: 
Anders Knudsen 
Svebølle Skole 

Telefon, direkte: 59 29 44 70 

Kalundborg Kommune 
Stationsvej 3 
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MØDEDATO 

24. november 2020 

 

STED 

Svebølle Skole, kl. 17.00-19.00 

 

MØDEDATO 

24. oktober 2020 

 

DELTAGERE 

Charlotte Malthesen Hiorth, Pernille Melchiorsen, Dorte Crone Jensen, Annette Skou, Maria Ekvall Neill, 

Lisbeth Olsen, Mette Olivius, Piline Lubke Rasmussen, Maja Rasmussen, Anders Knudsen 

 
FRAVÆRENDE 

Lone Wennersgreen 

 
REFERENT 

Anders Knudsen 

 

 

Referat: 

 

INDHOLDSFORTEGNELSE 

Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat  

Referat godkendt. 

 

3. Meddelelser fra: 

- Elevråd 

Vi skal have malet væggen hvor der står Skole Svebølle. Stregerne skal farves 

op ude i skolegården, der kommer også flere bænke. Det gamle parkourområde 

skal omdannes til en volleybane.  

 

- SFO 

Ditte, studerende, har sidste dag på fredag, og så er vi tilbage på ”normal” 

normering. 

Der er 100 børn indskrevet i SFO, hvilket er rigtig flot.  

Begge de faste morgenåbnere er sygemeldte. Vi får det hele til at ske alligevel, 

men det er naturligvis lidt anstrengt. 

Julebazar er aflyst pga. Covid-19, men i stedet julehygges klassevist i SFO. 

 

- Formanden 

Brevet er skrevet og sendt ud. Det blev rigtig godt. 

Kurser for skolebestyrelser gik ok, men det var ret kedeligt.   

file://///kk.intern.dk/Userhome/Homedir/ankd/My%20Documents/Skolebestyrelse/2016-2017/Møde%20060617/www.sveboelle-skole.dk
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- Skoleleder 

Vi holder samtaler i morgen, onsdag, og vi har fået 23 ansøgere. Der er kaldt 5 

ansøgere ind og vi skal bruge to lærere til barselsvikariater. 

Der er 29 mulige elever til 0. klasse næste år, hvoraf 3 har valgt friskole. 

Derudover er der 4 elever der kommer ude fra og ønsker os. 12 har endnu ikke 

svaret og der er frist på fredag. 

 

Vi har haft et tilfælde af Covid-19 på skolen. Alle forholdsregler er taget, og vi 

hylder ”forsigtighedsprincippet”. Alle anbefales at kontakte ”Coronaopsporing” 

når de kontakter os. Her kan de give præcise svar på hvordan man skal forholde 

sig. Det er vanskeligt at lave helt faste retningslinjer, da der ikke er to 

situationer der er ens, og derfor må vi være fleksible, og tilrette handlinger og 

indsatser efter de aktuelle situationer. . 

Vi har været nødt til at give klasser fri eller omlægge undervisningen, da vi har 

tre vikarer hjemme til tests, foruden de berørte lærere. 

5b bliver i disse dage undervist på Teams, og det forlyder, at det går rigtig fint. 

Der er i hvert fald tilfredse forældre med i baggrunden, der roser Belinda når er 

undervises :-) 

 

Julestævnet den 17. december er aflyst og det samme er kirkegangen den 18. 

december. 

 

 

4. Nyt fra forældremøder/arrangementer 

Skole/hjem-samtaler på Teams fungerer fint.  

 

Punkter til drøftelse: 

 

5. Møde med kontaktforældre (fra årshjul) 

Udsat pga. Corona. Punktet tages op til foråret. 

 

6. Vikardækning (fra årshjul) 

TH står for vikardækning og sørger for, at det er se samme vikarer der går igen i 

klasserne, så vi sikrer en kontinuitet i undervisningen. Vi har ikke meget sygefravær, 

men dog mere end vi plejer pga. Covid-19 tests.  

 

7. Antimobbestrategi (vedhæftet) 

Strategien blev drøftet. Ordet ”mobning” bliver ofte brugt, men der er sjældent tale 

om mobning i definitionens egentlige betydning. Tit er det konflikter, der kan løses 

ret hurtigt. 

Der kan godt være en hård tone blandt eleverne. Dette er et indsatsområde på skolen. 

Vi skal lære vores elever at navigere i de voldsomme gloser som de støder på i alle 

mulige sammenhænge.  

Mange elever opleves som værende selvretfærdige. De ser ikke egen indvirkning på 

de relationer de indgår i.  

Også læreres kommunikation til forældre kan ændres. Ugebreve skal være skal være 

korte og gerne tage udgangspunkt i positive forhold i og omkring klasserne.  

 

8. Fagligt løft 
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Gennemgang af skolens prioriteter i de kommende år: Fagdage med holdopdeling, 

samarbejde med gymnasiet, anvendelse af puljemidler frem til årsskiftet. §16b 

bruges til faglige løft i klasserne, og det går fint, men kan blive mere struktureret. 

Det arbejder vi på. Vores planer er sat lidt på ”hold” pga. Corona, men vi arbejder 

hårdt på at kunne realisere dem. 

 

9. Eventuelt 

Punkt til næste møde: Forældretilfredshedsundersøgelse.  

 

 


